
Davignon : we moeten de politiek
niet vrezen omdat het om een
privébedrijf gaat ....
Morsum Magnificat repliceert  :
Maar mijnheer Davignon U zou dat
moeten weten, Electrabel was toch
ook een privaat bedrijf ?
Davignon antwoord :  Neen we
hebben geen schrik van de politiek,
ze zullen het morgen in hun kranten
lezen ...!!
Morsum Magnificat : U heeft het
goed gezegd mijnheer Davignon, in
“hun” kranten, de pers is dus niet
onpartijdig ..
Neil Burrows : Ik geloof niet in een
politieke invloed in België tegen
onze maatschappij. België is België
en we weten dat er zekere verschi-
llen zijn tussen de Federale en de
Regionale overheden en dat
veroorzaakt soms moeilijkheden,
maar op dit ogenblik kunnen we niet
zeggen dat dit, wat ons betreft, een
effect heeft.
Er was een toenadering in verband
met het toekennen van subsidies,
maar dat is niet alleen in België.
Morsum Magnificat : Wij zijn een
“onafhankelijke pers” en stellen dat
er altijd en overal politieke invloed
in België is.
Neil Burrows : Natuurlijk, ik woonde
7 jaar in België en ja er is in ieder
land politieke invloed in de lucht-
vaart maar U moet het positieve
daarvan inzien, ik vind het heerlijk
dat de media zoveel aandacht heeft
voor ons, ze  zijn bezorgd voor hun
vliegtuigen en voor ons, ge moet het
positieve daarvan inzien, ik put er
heel wat positiefs uit.
Neil Burrows :Wat denkt U ervan ?
Morsum Magnificat : Als er geen
politieke invloed is, geven wij het
wel een kans,
Neil Burrows : Ik denk niet dat er
een tegengestelde politieke invloed
is tegen onze maatschappij  en
“ our board ” is bekwaam genoeg
om dat aan te kunnen ....

We kunnen dit artikel hier aflsuiten
met de vaststelling dat persvrijheid
in België infeite niet bestaat en dat
DAVIGNON duidelijk was in de
politieke strekking van de gazetten
en dat NEIL BURROWS er zich ter-
dege van bewust is dat de politieke
wolven in schapenvacht op de loer
liggen.

Erik Verbeeck.
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Kan het “ Vlaams Belang “
niet meer verder ?

Betekom/Schoten
7 oktober 2006
Het komt de Vlaams Belang afdeling
Schoten van Marie-Rose Morel goed uit
om de timing van de jaarlijkse wijn- en
kaasavond één dag voor de verkiezingen
te laten doorgaan.
Hoe vreemd het ook moge klinken, de
Internationale Pers was naar Schoten

afgezakt, daaronder een ploeg van de
Franse BFMTV en jawel, een Japanees
die vanaf het IPC (Internationaal Pers
Centrum) te Brussel werkt.
De Kaasavond.
Wat het evenement “ Kaasavond ”
betreft moeten we zeggen dat Marie-
Rose Morel smaak heeft, dat kon van
haar outfit, (voor zoveel we van de

Haute Couture af weten) niet gezegd
worden. Mogelijk accentueerde die
felrode kleur nog één en ander maar
waarom dat nu persé zo rood moest zijn
begrijpen we van Marie-Rose niet, ze is
toch Laurette Onckelinx niet ?
Een V.G. krant ?.
Op de bijeenkomst mocht ook de heer
VAN GAEVER niet ontbreken, Freddy liet
zich daar ontvallen ambities te hebben
om een Vlaamse krant op te starten, of
dat idee bij het Vlaams Belang positief

zal onthaald worden is twijfelachtig.
Gelijkaardige initiatieven in het verleden
liepen stuk voor stuk op de klippen, het
lijkt dus meer op de uitspraak van een
zelfmoordpiloot.
Politieke partijen die in het verleden
een krant hebben uitgeven zijn stuk
voor stuk voor de bijl gegaan. Is de
klassieke pers nog niet genoeg politiek
getint dat een Politicus van een uitge-
sproken politieke partij als het Vlaams
Belang, op de koop toe nog een
“Vlaamse’ krant moet gaan uitgeven ?
Als we de heer VAN GAEVER daarover
polsen blijft het bij ontwijkende en
onduidelijke antwoorden zoals van een
volleerd politicus, die altijd rond de pot
draaien.

Niet meer stemmen
voor Vlaams Belang.
Een onheilspellend signaal krijgen we
van een trouwe Belang kiezer uit

Deurne die, niettegenstaande de goede
resultaten van het Belang te Deurne, op
haar honger blijft zitten.”we horen of
we zien niet”s, ze kunnen niet meer
verder.
Ik heb mijnheer De Winter zojuist verteld
dat ik als Vlaams Belang kiezer fel teleur-
gesteld ben dat er niets gebeurd, jullie

kunnen niet verder, het is voor de kiezer
frustrerend dat er geen tastbaar resul-
taat merkbaar is, als deze trend
zich na de verkiezingen verder zet,
stem ik volgende keer niet meer voor
jullie” klinkt het vastberaden.
Vandaag 12 november bevestigt de dame
ons aan de telefoon dat ze bij haar
zienswijze blijft, “er gebeurt niets, we
horen niets, ze kunnen niet verder”.

Erik Verbeeck.

Duimen voor het Vlaams Belang maar achteraf teleurgestlede kiezer

Marie Rose in gesprek met  Yoshiki


